

نموذج طلب كشف حساب Request a statement of account

مصرف اليقين
YAQEEN BANK

Date DD - MM - YYYY التاريخ

Branch Name

اسم الفرع

Customer Information

معلومات الزبون

Customer Name	اسم الزبون
Customer ID	رقم الزبون
Account Number	رقم الحساب
للفترة من Period of	إلى To
DD - MM - YYYY	DD - MM - YYYY

Customer Declaration

تصريح الزبون

Signature	التوقيع	انا / نحن نفوضكم بخضم الرسوم من حسابي (حسابنا) طرفكم. I/ we Authorize Yaqeen bank to Debit my/our Account With the Charges.
اسم المفوض Name	اسم المفوض Name

For Bank Use Only

لإستعمال المصرف فقط

Signature Verified by:	تم مطابقة التوقيع:				
Date:	التاريخ:	Signature:	التوقيع:	Name:	الاسم:

The Terms amd conditions

الشروط والأحكام

1-The statement of account is issued only upon receipt of request from the customer on the appropriate form.
2.Statement of account is issued only to the account holder and the bank will not make an account statement to be delivered to a third party, unless the customer has issued an authorization letter for the person to0 recive it on his behalf, and the name of the person must be clearly indicated in the letter. Process on request will be carried out only after verifying the customer's signature on the letter of authorixation against a valid identity.
3. Reciving request for accounts for account statements shall be by the customer service representatrive.
4- The statement of account is issued only after verifying the signature of the person requesting it.
5-the Bank has the right to impose charges on the issuance of statement of account according to the approved banking price list.
6-Blind or illetrate account holders are entitled to request an account statement in the presence of a signature witness.
7.Power of Attorney entitled to apply for a statement of account.
8.Guardian or power of Attorney entitled to apply for a statement of account on behalf of a minor or incapacitated as the case.
9-The statement shall be subject to the provisions contained in the account opening form.
10-Any dispute arises between the Bank and the client or his representa- tive is subject to the provisions of the Libyan law, unless it is inconsis- tent with the provisions of the Islamic Sharia, and Libyan court alone shall have the arbitration right to review the dispute.

1-يتم إصدار كشف الحساب فقط عند تسلم طلب من الزبون على النموذج المخصص لذلك
2- يتم اصدار كشف حساب فقط لصاحب الحساب ولن يقوم المصرف بإجراء استخراج كشف حساب لتسليمه لطرف ثالث, الا اذا أصدر الزبون رسالة تخويل للشخص بتسلم الكشف نيابة عنه, ويجب أن يتم توضيح اسم الشخص بالرسالة, ويتم الإجراء على الطلب فقط بعد التحقق من توقيع الزبون على رسالة التخويل وتحديد هويته حامل التخويل بموجب سند هوية سارية المفعول.
3- يتم تسلم الإجراء على كشوف الحسابات بواسطة ممثل خدمة الزبائن.
4- يتم إصدار كشف الحساب فقط بعد التحقق من توقيع الشخص المقدم للطلب.
5- يحق للمصرف أن يفرض رسوم على إصدار كشف حساب حسب قائمة أسعار الخدمات المصرفية المعتمدة.
6- يحق لصاحب الحساب الأعمى أو الأمي تقديم طلب كشف الحساب بحضور شهادة بصمة.
7- يحق لحامل التوكيل التقدم بطلب الحصول على كشف الحساب.
8- يحق للوصي أو القيم التقدم بطلب للحصول على كشف الحساب نيابة عن القاصر او فاقد الأهلية حسب الحالة.
9- يخضع كشف الحساب للشروط والأحكام الواردة في نموذج فتح حساب.
10- يخضع أي نزاع يحدث بين المصرف والزبون او مفوضة لأحكام القانون الليبي- بما لم يتعارض مع أحكام ومبادئ الشريعة الإسلامية - كما تختص المحاكم الليبية دون غيرها بنظر هذا النزاع.

نموذج طلب كشف حساب Request a statement of account

مصرف اليقين
YAQEEN BANK

Date DD - MM - YYYY التاريخ

Branch Name

اسم الفرع

Customer Information

معلومات الزبون

Customer Name	اسم الزبون
Customer ID	رقم الزبون
Account Number	رقم الحساب
للفترة من Period of	إلى To
DD - MM - YYYY	DD - MM - YYYY

Customer Declaration

تصريح الزبون

Signature	التوقيع	انا / نحن نفوضكم بخضم الرسوم من حسابي (حسابنا) طرفكم. I/ we Authorize Yaqeen bank to Debit my/our Account With the Charges.
اسم المفوض Name	اسم المفوض Name

For Bank Use Only

لإستعمال المصرف فقط

Signature Verified by:	تم مطابقة التوقيع:				
Date:	التاريخ:	Signature:	التوقيع:	Name:	الاسم:

The Terms amd conditions

الشروط والأحكام

1.The statement of account is issued only upon receipt of request from the customer on the appropriate form.
2.Statement of account is issued only to the account holder and the bank will not make an account statement to be delivered to a third party, unless the customer has issued an authorization letter for the person to0 recive it on his behalf, and the name of the person must be clearly indicated in the letter. Process on request will be carried out only after verifying the customer's signature on the letter of authorixation against a valid identity.
3. Reciving request for accounts for account statements shall be by the customer service representatrive.
4- The statement of account is issued only after verifying the signature of the person requesting it.
5-the Bank has the right to impose charges on the issuance of statement of account according to the approved banking price list.
6-Blind or illetrate account holders are entitled to request an account statement in the presence of a signature witness.
7.Power of Attorney entitled to apply for a statement of account.
8.Guardian or power of Attorney entitled to apply for a statement of account on behalf of a minor or incapacitated as the case.
9-The statement shall be subject to the provisions contained in the account opening form.
10-Any dispute arises between the Bank and the client or his representa- tive is subject to the provisions of the Libyan law, unless it is inconsis- tent with the provisions of the Islamic Sharia, and Libyan court alone shall have the arbitration right to review the dispute.

1-يتم إصدار كشف الحساب فقط عند تسلم طلب من الزبون على النموذج المخصص لذلك
2- يتم اصدار كشف حساب فقط لصاحب الحساب ولن يقوم المصرف بإجراء استخراج كشف حساب لتسليمه لطرف ثالث, الا اذا أصدر الزبون رسالة تخويل للشخص بتسلم الكشف نيابة عنه, ويجب أن يتم توضيح اسم الشخص بالرسالة, ويتم الإجراء على الطلب فقط بعد التحقق من توقيع الزبون على رسالة التخويل وتحديد هويته حامل التخويل بموجب سند هوية سارية المفعول.
3- يتم تسلم الإجراء على كشوف الحسابات بواسطة ممثل خدمة الزبائن.
4- يتم إصدار كشف الحساب فقط بعد التحقق من توقيع الشخص المقدم للطلب.
5- يحق للمصرف أن يفرض رسوم على إصدار كشف حساب حسب قائمة أسعار الخدمات المصرفية المعتمدة.
6- يحق لصاحب الحساب الأعمى أو الأمي تقديم طلب كشف الحساب بحضور شهادة بصمة.
7- يحق لحامل التوكيل التقدم بطلب الحصول على كشف الحساب.
8- يحق للوصي أو القيم التقدم بطلب للحصول على كشف الحساب نيابة عن القاصر او فاقد الأهلية حسب الحالة.
9- يخضع كشف الحساب للشروط والأحكام الواردة في نموذج فتح حساب.
10- يخضع أي نزاع يحدث بين المصرف والزبون او مفوضة لأحكام القانون الليبي- بما لم يتعارض مع أحكام ومبادئ الشريعة الإسلامية - كما تختص المحاكم الليبية دون غيرها بنظر هذا النزاع.